

只供本幼稚園填寫 For Official Use Only

申請編號 Application No.: _____

遞表日期 Date: _____



荃灣商會邱健峰幼稚園
Tsuen Wan Trade Assn. Yau Kin Fung Kindergarten

2025/2026 學年入學申請表

Application Form for Admission in the 2023/2024 School Year

甲部：申請人資料

Part A: Applicant's Particulars

中文姓名： Name in Chinese		*性別： *Sex	<input type="checkbox"/> 男M <input type="checkbox"/> 女F	年齡： Age		相片 Photo
英文姓名： Name in English		出生日期： Date of Birth		出生地點： Place of Birth		
#出生證明書號碼： #Birth Certificate No.		家中常用語言： Spoken language at home				
住址： Home Address						
住宅電話： Home Telephone		手提電話： Mobile No.		電郵地址： Email Address		
*申請班級： * Applying for Class	<input type="checkbox"/> 上午班 () <input type="checkbox"/> A.M. ()	<input type="checkbox"/> 全日班 () <input type="checkbox"/> Whole Day ()	<input type="checkbox"/> 幼兒班 <input type="checkbox"/> K1	<input type="checkbox"/> 低班 <input type="checkbox"/> K2	<input type="checkbox"/> 高班 <input type="checkbox"/> K3	

如使用出生證明書以外的身份證明文件，請註明。

If identity document(s) other than Birth Certificate is used, please specify.

乙部：家長/監護人資料

Part B: Parent/Guardian's Particulars

父親姓名： Father's name:		職業： Occupation:	聯絡電話： Telephone No.
母親姓名： Mother's name:		職業： Occupation:	聯絡電話： Telephone No.
監護人姓名(如適用)： Guardian's name: (if applicable)		職業： Occupation:	聯絡電話： Telephone No.

丙部：現/曾就讀本幼稚園的兄弟姊妹資料 (如適用)

Part C: Particulars of Siblings attending/having attended this Kindergarten (If applicable)

	姓名 Name:	學年 School Year:	班級 Class:	關係 Relationship:
1				
2				

從如何途徑得知報讀本校：
How did you find about our school? 親屬 Relatives 互聯網 Internet 招生橫額 Enrollment Banners 朋友介紹 Friends 其他: _____ Other

請在適當的內加上✓及()內選擇次序。 Please tick the appropriate boxes.

日期: _____ 家長/監護人姓名: _____ 家長/監護人簽署: _____
Date Name of Parent/Guardian Signature of Parent/Guardian

此欄由校方填寫(已交)

- 出生證明文件副本 (已核對正本)
- 針咭副本 (已核對正本)
- 寫上地址的回郵信封(24cm x 11.5cm) **3**個
- 2**張近照(包括報名表)

To be filled by the school office(Be Submitted)

- Copy of the birth certificate
- Copy of the Immunization record
- 3** Envelops with stamps and address(24cm x 11.5cm)
- 2** Photos even stick on the application form

注意事項 / Point to Note: 此表格所提供的個人資料會用作處理幼稚園入學申請之用。申請程序完成後，所有提供資料將被銷毀。根據個人資料(私隱)條例規定，申請人有權要求查閱、更正及更新其個人資料。如有查詢，請與幼稚園聯絡。

Personal data in this form is provided for processing application for kindergarten admission. After completion of the application procedure, all information provided will be disposed of. In accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have the right to access, correct and update their own personal data. Please approach the kindergarten for any enquiries.



教育目標：秉承荃灣商會「興學育才」的宗旨，為學前兒童提供優質的幼兒教育，促進幼兒的全人發展，透過多元化的課程和學校活動，啟發兒童的智慧，發揮多元智能和獨特的潛質，使兒童德、智、體、群、美五育並進，身心得以健全均衡的發展；並為兒童進入小一作好準備，為其成長打好穩固的基礎。

校本課程：本校同樣相信「戲」劇教育與自由遊「戲」，兩者均對幼兒發展有益處，故本年將以「『戲』有益」為課程目標及口號，結合兩者的教學元素。不但融入日常課堂上，透過「戲」劇教育，提高幼兒演繹和朗讀語文的興趣；同時以自由遊「戲」，提升幼兒的學習興趣及自主學習能力。期望家長們也支持學校的課程改革，共同為幼兒的學習緊密溝通，互相努力。

Education goal: Providing care and learning experiences according to the child's potential and developmental needs, and sharing the responsibility of nurturing young children with parents; cultivating children's moral, intellectual, physical, social and artistic development, so they can grow up healthily and happily.

School curriculum: The school also believes that "play" drama education and the free play are both beneficial to the development of young children. Therefore, this year will be based on the study and the slogan of the curriculum. Not only in the daily classroom, but also through drama education, to enhance children's interest in interpretation and reading of the language; at the same time, to promote the children's interest in learning and self-learning through free play. Parents are also expected to support the school's curriculum reform, and work closely with young children to learn together.

為使校方能更了解幼兒的日常喜好，煩請完成以下問題：**(由家長填寫 Completed by parents)**

In order to make the school more aware of the child's preferences, please complete the following questions.

1. 您們是否認同本校的教育目標，願意為子女共同努力？ 願意 Agree 不願意 Don't agree
Do you agree with the school's educational goals and are willing to work together for your child?
2. 您是否認同本校「戲」劇有益的課程理念？原因？ _____
Do you agree with the school curriculum of drama education? Why?
3. 您們為子女選擇本校就讀的原因： _____
Why did you choose our school for your child?
4. 您們為子女選擇全日班的原因：(如適用) _____
Why did you choose the whole day class for your child?(If applicable)
5. 在一般周末或假日，您們與子女會進行甚麼活動？ _____
What activities are usually going on during weekends or holidays?
6. 子女在家由誰人照顧？ _____
Who cares for your child at home?
7. 幼兒較喜歡的人物是： _____ 較喜歡玩的是： _____
My child's favorite characters is _____ My child's favorite activity is _____

~ 謝謝回答 Thank you ~



觀察記錄 Observation record : (由校方填寫 Completed by school officer)

語言發展 Language Development					身體發展 Physical Development				
情意發展 Affective and Social Development					認知發展 Cognitive Development				

註解：
 未能掌握 Not yet mastered
 初步掌握 Early mastery
 部分掌握 Partially mastery
 充分掌握 Fully mastered

備註： _____
Remark



老師簽署： _____
Teacher's Signature